
 

Град Панчево 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име града Панчева присуствовали су: 

Павле Раданов, градоначелник 

Милица Радовановић, директор ЈКП „Водовод и канализација“ Панчево 

Јован  Станковић,  помоћник  директора  за  урбанизам  у  ЈП  „Дирекција  за  изградњу  и  уређење 

града Панчева“ 

Петар Петровић, руководилац Сектора за урбанистичко, просторно планирање и пројектовање у 

ЈП „Дирекција за изградњу и уређење града Панчева“ 

Челници града Панчева су указали на изградњу Потамишког колектора, капиталну ивестицију, која 

има за циљ уређење комуналне мреже. 

На тему иницијативе за проширивање лучког подручја у Панчеву, тим потпредседника Владе је у 

погледу  дефинисања  јасних  смерница  указао  на  поступак  припреме  документације  која  је 

прописана Законом и која ће бити покретач поступка за проширивање лучког подручја. 

Важне теме за Панчево, образложене су кроз конструктиван дијалог, а односе се на: 

‐  Меморандум  потписан  између  Министарства  рударства  и  енергетике,  немачке  компаније 

Oiltanking  и  ЈП  „Транснафта“  о  изградњи  резервоара  за  складиштење  и  управљање  нафте  и 

деривата 

‐ Меморандум о разумевању у вези инвестиционог пројекта за развој логистичких и транспортних  

објеката на реци Дунав, од стране компаније Al Dahra 

‐ Меморандум о разумевању између Министарства грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре 

и  града  Панчева  о  сарадњи  на  предузимању  неопходних  радњи  у  циљу  омогућавања 

инвестиционог  улагања  у  развој  образовања  и  обуке  помораца  за  рад  на  бродовима  трговачке 

морнарице. 

С обзиром, да је са више аспеката покренуто важно питање за град Панчево, начелно је договорен 

састанак  са  Сектором  за  водни  саобраћај  у  Министарству  грађевинарства,  саобраћаја  и 

инфраструктуре, Агенцијом за приватизацију, Агенцијом за управљање лукама и Министарством 

рударства и енергетике, као релевантним инсититуцијама. 

 

 

 


